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HISTORIE LETNÍHO KINA V ČERNÉ – DO 
ROKU 1990 

 
ROK 1947         Putovní kino v obci 
 Správa státních kin pro zemi Českou a Moravskoslezskou zaslala MNV v Černé na 
Šumavě dne 24. ledna oznámení, že do obce začne zajíždět putovní kino. První představení 
bude 14. února a to v 15 hodin pro místní a okolní školy, v 18 hodin pro obyvatele místní i 
okolních obcí a ve 20 hodin večerní program. Vstupné bude 7 Kčs za osobu. 
Vedle zajištění sálu s dostatečným počtem židlí a zatemněnými okny, bylo nutno zajistit 
nocleh a stravu pro dvě osoby putovního kina. 
Rovněž tak po stránce kulturní byl udělán v letošním roce/ 1955/ značný kus práce, kdy byla 
provedena generální oprava místního rozhlasu, byla získána velká promítací aparatura a 
budou prováděny za pomoci Státního statku úpravy ve zdejším sále, aby kino mohlo sloužit 
svému účelu. Je ovšem třeba většího pochopení ze strany občanů, aby opravdu kino bylo 
navštěvováno a nepromítalo se pro 10 nebo 15 občanů. 
V DOLNÍ VLTAVICI – 1952 
Pro promítání filmů a jiné kulturní podniky slouží sál v čp.2 – bývalá třída staré školní budovy. 
Mimo to má zdejší škola promítací přístroj na úzký němý film a promítá podle potřeby 
vhodné naučné filmy, jako doplněk vyučování. 

Velkým přínosem bylo Putovní  kino československého státního filmu, které začalo na 

žádost MNV dojíždět do obce na jaře v roce 1953. Pravidelně dvakrát měsíčně promítá 
dětem odpoledne vhodný film a večer pak dva filmy pro dospělé. Filmy bývají hodnotné a 
jsou hojně navštěvovány. Průměrný počet účastníků na večerním představení bývá 50 – 80 
občanů. Za tím účelem byl kulturní sál v roce 1954 vymalován, zakoupeny do něho nové 
lavice, takže je pro promítání velmi vhodný. 
OBDOBÍ 1961 - 1965 
Dochází k rozvoji rekreace a výstavbě potřebných zařízení: 

- Vystavěl se hotel Racek 
- Panelová restaurace 
- Chatový tábor jednoty 
- Letní kino , které bylo pod správou KNV a distribuci zajištoval Krajský podnik pro film, 

koncerty a estrády / KPFKE/ 
OD ROKU 1975 patří Letní kino pod MNV Černá, dříve pod Krajský podnik pro film, koncerty 
a estrády v Českých Budějovicích. V té době se provádí obnova celého objektu a jeho 
vybavení. 

Ve volebním období 1971 – 1976 byly vybudovány kiosky v areálu Letního kina. 
ROK  1977   
Byla zhotovena sedadla a nová opěradla v areálu LK –  
V letních měsících je v obci v provozu Letní kino. Pro zajímavost uvádím titulky filmů za 
červenec 1977:  
České filmy - Na samotě u lesa – Smrt mouchy – Parta hic – Honza málem králem –

   Osvobození Prahy – Marečku, podejte mi péro – Malá mořská víla – 
   Což takhle dát si špenát – Zítra vstanu a opařím se čajem.  

Slovenský film -Šeptající fantom 
Sovětský film  -Cikáni jdou do nebe 



Francouzský film -Také velké bankovky mohou být falešné – Jsem nevěrný manžel  
   – Tři mušketýři – Zorro –  
Americký film  -Dobrodružství Poseidonu – Mackennovo zlato – Na titulní straně –          

 Hrabě     Monte Christo – Kaktusový květ.  
Dále byl hrán 1 film anglický, 3 filmy italské, 1 maďarský a 1 film z produkce NDR. 

P ř í j my      z   L e t n í h o    k i n a: 

Od roku 1975 patří LK / Letní kino/ pod Služby MNV. 

R o k 1975 1976 1977 1978 

počet návštěvníků 22 453 22 694 23 277 21 669 

příjmy 163 713 142 391 145 656 134 124 

 
ROK 1978  -  
došlo v LK k obnově zastaralého systému vybavení, především opěradly, novými sedadly a 
novým promítacím plátnem. V kině je 735 sedadel. 
V r. 1978 vzhledem k velmi nepříznivému počasí v letních měsících, byla nízká návštěvnost a 
z toho vyplývající nižší příjmy. 

ROK 1979 –  
 v areálu Letního kina byl vybudován objekt WC a pódium. 
I přes nepřízeň počasí lze kladně hodnotit činnost   L e t n í h o    k i n a.   Za celou sezonu 
došlo jen ke dvěma případům výpadku filmu. Návštěvnost byla oproti roku 1978 menší, což 
ovlivnilo nejen zhoršené počasí, ale i posunutí promítací doby v důsledku zavedení letního 
času. Pro větší návštěvnost rekreantů se začíná promítat již poslední týden v červnu. 
V Letním kině se podařilo vybudovat před promítacím plátnem pódium a zajistit si tak 
možnost účinkování hudebních a estrádních skupin. V roce 1979 navštívilo LK 20 354 občanů 
a bylo vybráno celkem 132 637 Kčs. 

ROK 1980 

Představení v Letním kině začalo 21.června a hrálo se do 31.srpna. V uvedené době bylo 
promítnuto 18 filmů českých, 13 amerických, 7 italských, 5 sovětských, 5 francouzských, 4 
filmy z produkce NDR i NSR, 2 filmy jugoslávské, 2 švédské a po jednom z produkce anglické, 
rumunské, polské a maďarské. Letní kino v prostoru nad Autokempem Svazarmu je ve správě 
MNV a v r. 1980 promítalo 75x při účasti 23 250 diváků. 

ROK 1981 - Vedoucím Letního kina byl ustanoven Jan Rulíšek, vedoucím promítačem 
Vladimír Marek a dalšími promítači Václav Pivec a Jan Fikar. Pokladní kina byla Marie 
Rulíšková, uvaděčkou Helena Puritscherová, uklízečkou Růžena Pešková a zřízenci: Szalaj 
Antonín, Adamčík Štefan, Puritscher Jiří a Svoboda Jaroslav. 

Svůj program uvedlo Letní kino 20.června 1981 českým filmem „Hra o královnu“. Vzhledem 
k letnímu času se začínalo hrát od 21,30 hod., čímž se končilo těsně před půlnocí. Pro místní 
občany, kteří nastupují druhý den brzy do práce, je to poměrně pozdní doba. Tím více je 
třeba vidět práci celého osazenstva LK, které zde tráví v průměru 4 hodiny denně. O obsazení 
jsem se již zmínil. 

Celkem se promítalo 73 dní a bylo uvedeno 63 filmů. Z jednotlivých produkcí bylo 15 filmů 
českých, 10 francouzských, po 7 ze SSSR, NDR a USA, 5 filmů bylo italských, 4 anglické, 2 
rumunské, 2 z NSR a po 1 z produkce polské, švédské, jugoslávské a venezuelsko-španělské. 



Všechna představení shlédlo celkově 20 354 návštěvníků. 

Letní kino před začátkem sezóny se opět vylepšilo. Všechny sedačky jsou nyní vybaveny 
opěradly a byly nově  natřeny. Před začátkem promítání je vždy v provozu kiosek s prodejem 
nejnutnějšího občerstvení. 

ROK 1982 -            
 Letní kino -  je pro 780 sedících osob, je opatřeno sedačkami s opěradly. V době 
představení je k dispozici kiosek Jednoty k občerstvení. 
ROK 1983     - vedoucím Letního kina  byl Jan Fikar, promítači Vladimír Marek a Václav Pivec. 

Plán tržeb 185 000 Kčs 

Skutečnost tržeb 198 454 Kčs 

Náklady 102 430 Kčs 

mzdy 20 515 Kčs 

ROK 1984 
Během letní turistické sezony navštívilo letní kino celkem 31 047 platících návštěvníků a 
tržba činila 221 000 Kčs, v roce 1984 byla tržba 180 000 Kčs. 
ROK 1985  
Sezona v LK byla zahájena v sobotu 15.června a ukončena 31.srpna. Začátky představení jsou 
upraveny vzhledem k letnímu času od 21 a 21.30 hodin. 
V roce 1985 bylo za 78 dní provozu odehráno 68 filmů. Z produkce českého filmu to bylo 18 
titulů, 8 filmů bylo sovětských a 8 amerických. Dále se hrálo po sedmi francouzských a 
anglických, šest italských, čtyři byly z NDR a čtyři z NSR, dva filmy maďarské a po jednom 
australský, polský, bulharský a novozélandský. Celkem se promítaly filmy z produkce třiceti 
zemí.Nejúspěšnějšími filmy byly: E.T.Mimozemšťan; Winnetou I. a II.; Afričan; Tarzan; 
Operace Banzaj; nerovný zápas a Souboj Titánů. 
ROK 1986 
Plánované tržby   - 190 000 Kčs 
Skutečné tržby   - 204 622 Kčs 
Začátek promítání byl 21.června. Zdaleka nejúspěšnějším filmem byl český „Vesničko má, 
středisková“, který byl později navržen na Oskara. Některé filmy se musely během večera 
promítat dvakrát, první začátek byl ve 21,30 hodin a druhý kolem půlnoci. 
Vedoucím LK byl Jan Rulíšek, promítali Vladimír Marek a Václav Pivec.V pokladně byla Marie 
Rulíšková, uvaděčkou Věra Daňová a hlídači Jaroslav Richter a Jaroslav Svoboda. 
ROK 1987 
Provoz byl zahájen dne 27.6 a trval do 30.8.1987. Celkem bylo promítnuto 62 filmů. Celkový 
příjem z LK byl 184 tis. Kčs, z toho náklady za půjčovné činí 53% z tržby. 
ROK 1988 
Celkem bylo promítnuto 66 filmových představení. Průměrná návštěvnost byla 450 diváků a 
tržba 201 450 Kčs. 
Vedoucím kina byl Jan Rulíšek, střídavě promítali Jan Fikar, Václav Pivec a Vladimír Marek, 
prodej vstupenek zabezpečovala Marie Rulíšková. 
Pořadatelská služba spočívala na Jaroslavu Richterovi, Jaroslavu Sochorovi a Janu Rulíškovi 
ml. V kiosku Jednota v kině prodávala Naďa Valnohová. 
Úspěch byl zejména při promítání českých filmů – Bony a klid; Proč? A pak u australského 
filmu Krokodýl Dundee. 
 

 



 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



VÝVOJ LETNÍHO KINA PO ROCE 

1990 

-  sestaveno  na základě ročních zápisů do Kroniky obce – 
 
 

r.1991 - Výběrové řízení  - Letní kino bylo pronajato na 1 rok p.Janu Klimešovi 
 
r.1994 - Programy v kině 
    Pro zajímavost uvádím některé tituly promítané v letním období v našem Letním 
kině.Začínalo se 24.6.filmem  „ Zachraňte Willyho „.V naprosté většině převládají filmy 
produkce USA,tak např.“ Sestra v akci „ -  „ Firma „  -  „ Táta v sukni „ – Aljaška v plamenech „ 
– „ Na dostřel „ – „ Policejní akademie „ – „ Bethoven „  a další. 
Ze soupisu uváděných filmů v červenci vyplývá,že z českých filmů byly uváděny pouze dva a 
to : „ Nesmrtelná teta „a „ Ještě větší blbec než jsme doufali „. 
Vstupné se pohybuje v rozmezí 20 – 26,- Kč. 
 
r.2004 - Letní kino v Černé. 

Pro rok 2004 hledala obec nového nájemce na provozování Letního kina.Dlouhodobý 
pronájem skončil v roce 2002, následující rok si Letní kino pronajala skupina nadšených 
studentů. 
Opravy v kině hradí obec, náklady šplhají většinou k částce kolem třiceti tisíc korun,v r.2004 
se však počítá téměř s trojnásobnou investicí.Je nutno rozšířit občerstvení, zmodernizovat 
sociální zařízení a vybudovat pódium pro vystupování různých koncertujících skupin a 
jednotlivců. 
Nájemce se podařilo najít.Stal se jím Jakub  Švejda, smlouva byla uzavřena na neurčito 
s nájemným 16 tisíc Kč ročně. 
Letní kino v Černé má tu výhodu, že má více než padesát míst pod střechou, kam se mohou 
diváci v případě nepříznivého počasí, přesunout.Oproti ostatním letním kinům se v Černé 
ještě ani jedno představení pro nepřízeň počasí nepřerušilo.Stalo se však, že kino hrálo i pro 
sedm lidí a při několika filmových představeních lilo celé dvě hodiny. 
Letní kino je většinou závislé na turistech z okolních kempů, kteří zde tráví dovolenou.Ti 
mnohdy nepřijedou vybaveni tak, aby někdy velmi chladnou noc vydrželi v pohodě.Proto 
mnohdy i pěkný film navštíví v této nepohodě jen velmi otrlí diváci.Místní lidé víceméně 
zpohodlněli, kino navštěvuje většinou mládež, dá se však říci, že se téměř celou dobu hrají 
filmy, které starší občany nelákají. Letní kino skýtá samozřejmě příjemný zážitek 
nejenom,když se hraje pěkný film,ale i pokud je teplý večer. 
Právě letošní rok nebyl příliš vydařený.V červenci většinou pršelo a tak návštěvnost poněkud 
vylepšil až srpen.Jak řekl nájemce Jakub Švejda, nejvíce a to 442 lidí, přišlo na druhý díl 
animované pohádky Shrek.V průměru však bylo letos v kině kolem 50 diváků. 
 

r.2006 - Letní kino v Černé –  
Před začátkem promítací sezóny provedla obec v Letním kině určitou modernizaci, zejména 
v technice promítání. Současná promítací technika neumožňuje promítat všechny filmy, 
které jsou v tzv.modré stopě. Jedná se proto o nový zvukový formát. 
V kině se opravilo i sněhem poškozené promítací plátno. 



V LK Černá v Pošumaví se promítá denně vždy jiný film.Většinu diváků tvoří turisté a tak je 
zařazen do programu dostatek cizojazyčných filmů, které jsou ovšem s českými titulky. 
K dispozici je i 60 zastřešených míst a stánek s občerstvením. 
 Nájemce LK Jakub Švejda i přesto, že v době promítání, především v srpnu nebylo 
příznivé počasí, si v zásadě nestěžuje. 
V následujícím přehledu uvádím názvy filmů, které se zde promítaly v červenci 2006 : 
 1.7 Jak se krotí krokodýli    ČR 
 2.7 King Kong     USA,Nový Zéland 
 3.7 40 let panic     USA 
 4.7 Obchodník se smrtí    USA 
 5.7 Doba ledová 2 – Obleva   USA 
 6.7 Mnichov     USA 
 7.7 Spojenec     USA 
 8.7 Růžový panter     USA 
 9.7 Štěstí      ČR 
10.7 Mariňák     USA 
11.7 Účastníci zájezdu    ČR 
12.7 Jeskyně     USA 
13.7 Letopisy Namie: Lev,čarodějnice a skříň USA 
14.7 Šifra mistra Leonarda    USA 
15.7 Rafťáci      ČR 
16.7 Tajemný let     USA 
17.7 Karcoolka     USA 
18.7 Lovci dinosaurů    USA, Německo 
19.7 Zkrocená hora     USA 
20.7 Můj auťák brouk    USA 
21.7 Hostel      USA 
22.7 Legendy z Dogtownu    USA 
23.7 Casanova     USA 
24.7 Základní instinkt II.    USA,Německo,Španělsko,V.B. 
25.7 Libertin     Velká Británie 
26.7 Za plotem     USA 
27.7 Mission: Impossible III.   USA 
28.7 Gejša      USA 
29.7 Univerzální uklízečka    Velká Británie 
30.7 Domino     USA 
31.7 Tygr a sníh     Itálie 
 
Vstupné bylo v průměru 65 Kč, na některé filmy 70 Kč a na Účastníky zájezdu 80 Kč. 
Nejdelším filmem byl Mnichov / 164 min./  - film S.Spielberga o izraelské odpovědi na 
zavraždění jejich atletů palestinskými teroristy na mnichovských olympijských hrách v roce 
1972. 
 

 
 
 
 



r.2007 - Pronájem Letního kina. 
 

Zastupitelé obce projednali a schválili záměr obce pronajmout areál Letního kina za daných 
podmínek, a to:  - nájemné bude minimálně 10 tis.Kč za rok 

- bude zachována základní funkce LK, tj.zajisti v červenci a srpnu 
promítání filmů nejméně 5 dní v týdnu 

- rozšířit využití LK tím, že se budou organizovat další kulturní akce 
v rámci „Léta v Černé v Pošumaví“ 

- garantovat řádnou správu a údržbu areálu 
Akce je organizována tzv.obálkovou metodou, z došlých nabídek pak zastupitelé vyberou 
nejvhodnější. 
Do výběrového řízení pak došly dvě nabídky a to od dosavadního nájemce Jakuba Švejdy ( 
firma Švejdafilm) a dále od Umělecké agentury Vladimíra Rolčíka. 
Zastupitelé pak schválili pěti hlasy proti čtyřem pronájem LK Umělecké agentuře. Bylo 
konstatováno, že minulý nájemce se příliš nevěnoval údržbě a opravám v LK a tak 
zastupitelé, jeho v nabídce uvedenému zvýšenému úsilí při údržbě a opravách, již příliš 
nevěří. 
Vladimír Rolčík ve své nabídce uvedl, že LK nabídne minimálně 5 dní v týdnu po celou letní 
sezonu ty nejlepší české a zahraniční filmy. 
V prostorách LK se bude dále pořádat převážná většina kulturních akcí v rámci „Léta v Černé 
v Pošumaví“. 

 
 
Již z názvu je patrno, že zakladateli této agentury jsou naši občané, známí učitelé hudby, 
manželé Rolčíkovi. Agenturu pak zastupují Vladimír Rolčík a syn Michal Rolčík. Nově vzniklá 
instituce nabízí podle svých internetových stránek širokou škálu hudebních a kulturních 
programů  pro seniory i pro školy, pro městské a obecní úřady i pro různé společenské i 
soukromé akce. 
Tak např. akce pro seniory jsou vhodné pro Domovy důchodců, kterým Agentura může 
předvést ze svého repertoáru dvojhlasně zpívané lidové písně, hudbu taneční i poslechovou 
hrou na klávesy, tenorsaxofon a zpěv. 
Nabízí programy pro slavnostní příležitosti např. kulatá výročí, zlaté svatby apod. stejně jako 
při různých oslavách (Den Matek, Silvestr, vítání dětí) a další. 
Programy pro děti z Mateřských škol a 1. a 2. třídy Základních škol by měly mít výchovný 
charakter, kde by se děti naučily poznávat hudební nástroje, vyjadřovat hranou hudbu 
pohybem. 
Vážnou hudbu by Agentura mohla provozovat u příležitosti vernisáží a různých 
společenských akcí. 
Pod Uměleckou agenturu Rolčík spadá i Soukromá hudební škola, kterou v oblasti Lipenska 
provozují již 10 let. Ve školách v Černé v Pošumaví, Horní Plané a Frymburku vyučují děti hře 
na klavír, klávesy, zobcové a příčné flétny, saxofon, kytaru a baskytaru i sólový zpěv. Děti se 



rovněž učí základům rytmického a hudebního 
cítění a pravidelně vystupují na veřejných 
koncertech v obci při příležitosti různých oslav 
a akcí. 
Od letošního roku funguje tato soukromá 
hudební škola pod oficiálním označením První 
soukromá základní umělecká škola České 
Budějovice, pobočka Černá v Pošumaví. 
 V Černé v Pošumaví pak bude Agentura 
zajišťovat kulturní program roku 2007. Vedle 
provozování Letního kina bude zajišťovat pro 

všechny věkové skupiny kulturní i sportovní program. Pro děti budou organizována divadelní 
představení a pro občany starší budou pozvány některé z jihočeských dechovek. Je připraven 
„Večer plný country a folku“, uskuteční se „Dětský sportovní den“ a „Den letních sportů na 
lipenské pláži“. 
Vrcholnou akcí bude LIPNO FEST 2007 v prostorách LK. V programu budou v pátek uvedeny 
dva české a jeden zahraniční film a v sobotu vystoupí české kapely různých žánrů. 
Údržby, opravy a rekonstrukce kina 
Před zahájením letní sezony byla provedena údržba hlediště, promítacího plátna, přístupové 
cesty a promítací budovy. 
Zvětšil a zkulturnil se tím prostor pro diváky, kteří sedávají v posledních řadách hlediště. 
Mnoho let neudržované lavičky dostaly zasloužený nátěr a v areálu kina byl proveden výkop, 
do kterého byl položen nový kabel pro ozvučení. Ten původní se podařilo překopnout firmě, 
která prováděla v jarních měsících výstavbu tanečního parketu. I v promítací budově byl 
proveden generální úklid. Veškeré úklidové práce v jarních měsících i následný provoz 
letního kina byl zajištěn rodinnými příslušníky. 
Letní kino zahájilo provoz 3. července filmem Prázdniny pana Beana. Pravidelné promítání 
filmů se uskutečnilo 5-6x v týdnu.  Bylo promítnuto celkem 44 filmů, sezónu ukončil 22. 
srpna film Účastníci zájezdu. Celková návštěvnost byla, oproti předchozí sezóně, zvýšena o 
tisíc diváků. Počet diváků přesáhl číslo dva tisíce pět set. Tímto se naše kino zařadilo ve 
statistice návštěvnosti letních kin jihočeského kraje na třetí místo, hned za Č. Budějovice a 
Sez. Ústí.  
Ve volných dnech bez filmového představení se v areálu kina uskutečnily taneční večery se 
zajímavými hudebními skupinami. Největší ohlas i návštěvnost měla country skupina Drobka 
– Schwarze z Českých Budějovic. Páteční odpoledne byla rezervována pro divadelní 
společnost z Hosína, která dětem přivezla pět velmi zajímavých pohádek. Na taneční a 
divadelní představení přišlo více než tisíc spokojených diváků. Bohužel z místních obyvatel 
bylo mezi nimi jen mizivé procento. 
 Ve dnech 3. a 4. srpna se v prostorách letního kina uskutečnil už druhý ročník 
hudebního festivalu Lipnofest, zaměřeného především na mladou generaci. Hlavním 
organizátorem byl Michal Rolčík. Na festivalu vystoupilo 11 kapel z celé republiky,  z místních 
kapel se prezentovali Pub Animals. Hlavním lákadlem pro návštěvníky byla kapela 100º C. 
Festival navštívilo 450 platících diváků.  
 
 
 
 



V Letním kině bylo tuto sezónu promítáno daleko více českých filmů než tomu bývalo dříve. 
To také přitáhlo mnoho diváků, protože se promítaly skutečně nejnovější filmy české 
produkce. 
Tak např. promítán byl Bestiář – Maharal – Grandhotel – Obsluhoval jsem anglického krále – 
Vratné láhve – Kráska v nesnázích – Pravidla lži – Tajnosti a Účastníci zájezdu, to znamená 9 
filmů z 21 celkových. 
Vstupné bylo většinou jednotné ve výši 70 Kč, začátky představení v 21.30 hodin. 
Od letošního roku se také až do 20 července nehrálo o nedělích a pondělcích, protože turisté 
prý přijíždějí většinou spíše na víkendy a večer v neděli zase odjíždějí. Účast v LK je pak 
mizivá. 

 
Pohled do promítací kabiny 

 
r.2008 – Probíhá I Lipnofest 

V poslední červencový víkend (25.-27.7.2008) se již potřetí v Černé v Pošumaví 
uskutečnil festival LIPNO FEST, který stejně jako v minulých letech v pátek nabídl zajímavé 
filmy, v sobotu kapely a letos i zajímavý sportovní program, který proběhl v neděli.V 
sobotním hudebním programu vystoupily  kapely  - 123min., Wohnout, Gang ala Basta, Dub-
O-Net, Pub Animals, The Pooh, Barevný nátěr a Boss People. 
Program je uveden na samostatných plakátech. 

 
 



Pohádky v Letním kině. 
Pohádková představení pro děti, která jsou již 
tradičně součástí Léta v Černé v Pošumaví, 
probíhala na různých místech obce, převážně 
na zahradě Mateřské školy. Tentokrát bylo 
místo jedno a sice v Letním kině, kde vystoupili 
účinkující s pohádkami : Šípková Růženka, 
Červená Karkulka, Bajaja, Sněhurka, Dlouhý, 
Široký a Bystrozraký, Popelka, O Smolíčkovi a 
Zlatovláska. Pohádky předváděla divadla: 
Dellarte České Budějovice – Šůs Praha – 
Studna Hosín . 
V rámci hudebního festivalu Lipnofest 

uspořádalo divadlo Exil představení se zpěvy nazvané Únos aneb červenobílá komedie. 
 

2009 – Lipno Fest 
 

Tento rok, v období od 14. do 16. srpna, proběhl v naší obci již  
4. ročník festivalu Lipno Fest. 

Za dobu předešlých tří let si tento festival získal mnoho příznivců a stal se určitým 
pojmem. Letošní víkendový program se skutečně vydařil, všechny dny byly s příjemnou letní 
teplotou a české i zahraniční kapely poskytly pro milovníky těchto žánrů opravdový požitek. 
Tentokrát ovšem pořadatelé nevsadili na známé kapely, které na předešlých festivalech 
vystupovaly, ale pozvali ze zahraničí, pro naše diváky neznámé kapely. Např. německá King 
Banana, rakouská B Seiten Sound anebo polské The Car Is On Fire a další a milovníci byli 
nadšeni. 

 
Plakát Lipno Festu a pohled do hlediště v Letním kině / převzato z internetu – stránky Lipno-Fest/ 

 
Ovšem Lipno – Fest nejsou jen kapely, po celý víkend probíhal bohatý doprovodný sportovní 
program na pláži, různé kiteboardingové exhibice, beach volejbalový turnaj, turnaj ve 
stolním fotbale – prostě vynikající vystoupení všech zúčastněných, spokojení účinkující i 
diváci.                              Pořadatelem    Lipno Festu  je   Michal R o l č í k. 
 
 
 
 



2009 – Letní kino 
 
Letní kino provozuje Umělecká agentura Rolčík, kapacita kina je 580 míst a přestože se hrají 
filmy za každého počasí, bylo pro pohodlí diváků provedeno na 120 místech zastřešení. 
V kině se kromě filmových představení odehrávají v některých dnech i jiné kulturní akce 
v rámci Léta v Černé v Pošumaví. Probíhá zde i dnes daleko známý a oblíbený Lipno Fest. 
V letošním roce bylo kino v provozu v době letní sezony celých sedm dní v týdnu a co se týče 
filmových představení, byly promítány ty nejlepší  české a zahraniční filmy, které byly 
v distribuci v roce 2009. Každý týden ve středu byly v Letním kině divadelní pohádky pro děti 
i dospělé. 

 
 

 
r.2010 - Manželé Rolčíkovi -  organizátoři Kulturního léta v Černé 
 

Na ukázku  – červenec 2010   -  Seznam  filmových představení   

Souboj titánů; Ženy v pokušení; Alenka v říši divů; Princ z Persie; Mamas a Papas; Iron Man;  

Doktor od Jezera hrochů;  Kawasakiho růže;  Sherlock Holmes;  Robin Hood;  Nine;  Avatar; 

Nějak se to komplikuje;  Persy Jackson: Zloděj blesků; Prokletý ostrov; Jak vycvičit draka; Tři 

sezóny v pekle;  Kouzelná chůva a velký třesk;  Sex ve městě 2; Kick-Ass; Kuky se vrací; 

Informace k promítání 
Pokladna letního kina se otevírá jednu hodinu před začátkem představení, které je v červenci 
od 21.30 hodin a v srpnu od 21.00 hodin. 
V areálu letního kina je občerstvení. Stánek s občerstvením se otevírá jednu hodinu před 
začátkem představení.  
Promítá se  za každého počasí, k dispozici je asi  120 krytých míst. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



r.2011 - Letní kino – digitalizace 
 
I nadále provozuje Letní kino Umělecká agentura Rolčík, hraje se sedm dní v týdnu, pokud 
nejsou v některých dnech hudební produkce na podiu kina. 
Opět byly letos nabízeny pokud možno nejlepší české a zahraniční filmy, podle Vladimíra 
Rolčíka prosperovalo LK tak jako v předcházejících létech a přestože bylo poměrně 
nepříznivé počasí byla návštěvnost dobrá. Je to i díky zastřešení části kina, kde je k dispozici 
120 míst z celkové kapacity 570 a také to, že promítáno bylo za každého počasí, i když přece 
jenom muselo být devět představení zrušeno. 
V současné době je všude vyvíjen velký tlak na digitalizaci kin, což nemine ani LK v naší obci. 
Výroba stávajících filmových kotoučů končí a je třeba rozhodnout. Vl. Rolčík na zastupitelstvu 
vysvětlil co všechno by digitalizace přinesla, jeví se možnost promítat reklamy, což by 
přineslo obci další příjmy, existuje dokonalý servis, jsou krátké objednací lhůty filmů,  
k divákům by se prakticky velmi rychle dostaly nové filmy. 
 O stavu zařízení LK informoval na OZ také bývalý nájemce p. Klimeš, podle něho by 
digitalizace stála kolem 3,5 až 4 mil. Kč, přičemž je možno na základě zpracovaného projektu 
čerpat dotaci ve výši 50%. Digitalizace by měla být provedena nejpozději do 3 – 4 let.  
Na základě těchto informací souhlasilo  zastupitelstvo obce s podáním žádosti na digitalizaci. 

První digitalizované Letní kino v České republice 
 
Letní kino patří neodmyslitelně ke koloritu naší obce. Prakticky každým rokem se objevují 
v zápisu do kroniky nějaké zajímavosti ohledně Letního kina. V kině se každoročně provádí 
různé úpravy a vylepšení, zejména co se týče sedadel a zastřešení nebo pódia, plátna a 
podobně. Od roku 2006 se začala řešit i technika promítání filmů v tzv. modré stopě. 
Provozovatel a nájemce Letního kina Umělecká agentura Rolčík, během posledních let 
dokázala, že LK může být provozuschopné a že záležitosti kolem další modernizace lze řešit.  
Na pořadu dne byla nyní digitalizace kina, která probíhá na celém území ČR. Je to nákladná 
záležitost a mnoho stálých kin se do ní nehodlá pouštět. Ovšem už vůbec ne u Letních kin, 
tam se od samého počátku hovoří o jejich zániku, což v naší obci nechtěl nejen nájemce, ale i 
pronajímatel – Obec Černá v Pošumaví, dopustit.  
Naše obec má velmi příznivé podmínky pro velké množství vodních sportů, v okolních 
kempech je značné množství turistů a tak byla záruka, že i návštěvnost LK bude na slušné 
úrovni. Spoluprácí s obcí a zejména finančním pokrytím akce se povedlo kino zdigitalizovat, 
když ostatní LK v našem okolí se zrušila. 

Letní kino v Černé v Pošumaví je tak jediným digitalizovaným LK v České republice ! 

 

 



Než došlo k digitalizaci 
 Obec Černá v Pošumaví nejprve vyzvala jednotlivé uchazeče k podání nabídky na 
splnění veřejné zakázky, kterou je dodávka, montáž a zprovoznění audiovizuální technologie 
LK, aby odpovídala podmínkám digitálního standartu DCI. 
Na základě nejlepší nabídky pak vybraný uchazeč provedl 
potřebné úpravy podle smlouvy do 25. dubna 2012. 
Vítězem se stala společnost AV Media, která pak 
nainstalovala starší repasovaný typ projektoru s kinoserverem a ozvučením systémem 
5.1.Kino se tak podařilo zdigitalizovat za mnohem příznivějších finančních podmínek.Naše 
obec se tak stala jediným LK v republice, které má trvale instalovaný standart DCI jako 
ekvivalent 35 mm projekci. Celkem na digitalizaci vydala obec částku 996 720 Kč. 
Letní kino v Černé v Pošumaví v roce 2012 mohlo tak promítat prakticky nejnovější filmy 
v den jejich premiéry. Na zkoušku se začalo 2. června českým filmem Líbáš jako ďábel a dále 
se promítaly po celou letní sezónu další nejnovější a nejžádanější filmy české i světové 
kinematografie. 
 

r.2013 - Nájem Letního kina s Uměleckou agenturou končí 
Na zasedání zastupitelstva obce dne 9.září 2013 bylo schváleno ukončení nájemní smlouvy 
pozemků, budov a zařízení Letního kina ( promítací kabina, pokladna a prodejní kiosek, která 
byla uzavřena dne 6. února 2007 s Uměleckou agenturou Rolčík. 
Podle zastupitelů se vyskytovaly některé problémy a nesrovnalosti, které v konečném 
důsledku vedly k vypovězení nájemní smlouvy. 

Na webových stránkách Umělecké agentury Vladimír ROLČÍK  napsal: 

Milí návštěvníci našich stránek, dovoluji si Vás seznámit s novou skutečností! 

Po letošní velmi úspěšné sezóně jsem dostal z letního kina výpověď. Jak k tomu došlo si můžete 
přečíst v následujícím článku. 
Jako podnikatel (v oblasti kultury) jsem si v r. 2007 pronajal u obce Černá v Pošumaví letní kino, a dá 
se říci, že po všechna léta jsem jej provozoval s velkým úspěchem. 
Kinu jsme s manželkou obětovali všechny prázdniny – jsme učitelé hudby. 
 V minulém roce 2012 jsme, jako první v republice, provedli digitalizaci letního kina, a to velmi 
úspěšně. V tomto roce, díky dobré dramaturgii a hezkému počasí, jsme pozvedli návštěvnost kina nad 
republikový průměr – 99 diváků na jedno představení. 
Návštěvnost za 2 měsíce: 3477 diváků. Organizovali jsme také hrané divadelní pohádky pro děti, 
návštěvnost: 1706 diváků, tedy 213 diváků na představení. Dále hudební festival, 7. ročník Lipnofest 
s návštěvností:  450 diváků. Celkem:  5600 diváků v areálu kina za 2 měsíce. 
   25. srpna jsme společně se starostkou plánovali příští kulturní sezónu a byl jsem pověřen několika 
konkrétními úkoly, jednáním s kapelami a nákupem aparatury.  
Na veřejném zasedání zastupitelstva dne 9. září ale bylo rozhodnuto (bez mého vědomí a mé účasti), 
že mi bude podána výpověď z nájmu, a to bez udání důvodu, což smlouva umožňuje. Tuto skutečnost 
mi vysvětlila starostka po 14 dnech s tím, že raději mi to sdělí sama, než abych se to dozvěděl z 
obecního zpravodaje. Na mou přímou otázku, jaký je důvod k podání výpovědi, když sezóna byla tak 
úspěšná, mi vysvětlila, že musím pochopit velikou závist a také skutečnost, že i po 25 letech jsme 
chápáni jako "náplava", kterou místní nemají rádi. Hned v následujících dnech jsem dostal písemnou 
výpověď k 1. 1. 2014 s tím, že musím ještě zaplatit polovinu nájmu, tedy  5 tisíc korun. K tomu byla 
přiložena výpověď dohodou s platností ihned, abych se prý mohl vyhnout placení nájmu. Jak 
šlechetné! 
   14. října jsem si zašel pro vysvětlení na veřejné zasedání zastupitelstva, kde mi bylo sděleno, že na 



mne přišlo několik stížností, a že jsem kino vedl špatně. Veškeré stížnosti, naprosto neoprávněné, 
jsem na místě vyvrátil. Bez jakékoli návaznosti na daný problém starostka argumentovala tím, že 
kultura se musí dotovat. Na to jsem reagoval tím, že jsem celá léta platil každoročně nájem 10 tisíc a 
dotace jsem nepotřeboval.(………bez reakce druhé strany) Mohu se ale následně účastnit nového 
výběrového řízení v příštím roce. Zvítězí nejlepší nabídka. Jaké jsou parametry pro výběrové řízení a 
nejlepší nabídku mi ale zastupitelé nebyli schopni zodpovědět. Ohradil jsem se proti způsobu, jakým 
mě zastupitelstvo zbavilo kina. Zastupitel Strnad mi vysvětlil, že je to v současné době běžný a 
naprosto normální postup. Ohradil jsem se ve smyslu slušného chování a dobrých sousedských 
vztahů, ale bylo mi odebráno slovo. 
   Koncem září jsem kontaktoval všechny kinaře v republice a v krátkosti jim popsal celý problém. 
Přišlo mi spousta povzbuzujících odpovědí, za které jsem velmi vděčný. Kontaktovala mne i redakce 
Českého rozhlasu. V srpnu odvysílali reportáž o úspěšném provozu nově digitalizovaného LK v Černé i 
s pozitivními komentáři diváků, takže i je zajímalo, proč jsem dostal výpověď. Starostka to v relaci 
zdůvodnila, bez jakékoli návaznosti na dotaz redaktorky Obchodním zákoníkem a Hasičským zákonem 
(???). 
Závěrem jen mohu konstatovat, že jsem sice mohl zastupitelstvu vyčíst jejich podlé a zbabělé chování 
při rozhodování o věci bez mé přítomnosti, ale bohužel zvítězilo jejich rozhodnutí, podpořené závistí 
a nenávistí k úspěšným a pracovitým podnikatelům. 
  Na úplný závěr chci jen dodat poznámku: 
Kino se nedá provozovat bez zápalu pro věc a bez zkušeností, které v tomto případě jsou 
nepřenosné.      Tím chci jen reagovat na stanovisko těch, co mne o kino připravili a plánují teď jeho 
další provoz: „Když to mohl dělat on, dokážeme to taky.“  
Tak uvidíme! 
 Byl jsem rád kinařem. 
 

r.2014  - Noví nájemci Letního kina 
 

Bylo vyhlášeno  výběrové řízení na nového nájemce a to obálkovou metodou na dlouhodobý 
pronájem. 
Rozloha parcely na které se LK nachází je 1 844 m²,je zde umístěna promítárna s DCI 
technologií / jediné digitalizované letní kino v ČR/, dále je v areálu stánek pro občerstvení, 
budova pokladny, promítací plátno, pódium a 570 míst k sezení, z toho 160míst krytých. 
Pro zajištění je požadováno: 

- zachování provozu kina 6x týdně 

- zachování pohádek pro děti 1x týdně 

- možnost využití pro kulturní, společenské a hospodářské aktivity 

- zajistit běžné opravy a údržbu, úklid před vstupem a v kině + revizy na vlastní 

náklady 

- hradit veškeré náklady na el.energii, vodné a stočné 

- zabezpečit technické zařízení přes zimní období 

- minimální cena nájemného je 20 000 Kč 

Do výběrového řízení se přihlásili dva zájemci: Petr Urban, který v obci 
provozuje lanové centrum a Filip Strnad, místní občan( obr.)Ten byl také 
výběrovou komisí vybrán a zastupitelstvem schválen jako nový nájemce. 
nájemní smlouva začne platit od 1.2.2014 na dobu neurčitou s měsíční výpov. lhůtou. 
 
 
 



Letní kino a jeho provoz 

Jak jsem již uvedl v zápise za rok 2013, byla uzavřena nová 
nájemní smlouva o pronájmu Letního kina s vítězem výběrového 
řízení Filipem STRNADEM.Její platnost začala od 1.února 2014. 

Letní kino v Černé je plně digitalizované a tak mohl nájemce, kterému pomáhali i další 
vrstevníci, zejména z řad studentů, promítat nejnovější filmy v maximální kvalitě. 
Již od jara začaly v areálu LK různé práce na opravách a rekonstrukcích. Záslužnou prací tak 
vzniklo nové promítací plátno, upravily se prostory před občerstvením a další vnitřní 
prostory. 

 
30.června byl promítnut první celovečerní film a pak vždy až do září. V úterý se pak na pódiu 
konaly pohádky pro děti. 
V kině je k dispozici 570 míst k sezení, z toho 120 krytých, je zde možnost občerstvení. Za 
sezonu 2014 bylo podle Filipa Strnada bylo promítáno v 66 večerech, každý si přišel na své, i 
když přece jen byl největší zájem o české filmy a pohádky.Celkově navštívilo LK 2379 diváků, 
což v průměru 36 lidí, i když bývaly na některých filmech návštěvy více než dvojnásobné. 
Průměrná cena vstupenky byla 100 Kč. 
Promítací sezona byla ukončena začátkem září filmem Magický hlas rebelky. 
 

 
Odpolední úterní pohádky byly poměrně často navštěvovány, pokud to nepokazilo nevlídné 
počasí.Pohádky začínaly vždy od 17 hodin a byly pro děti zdarma. 
Pobavit se svým repertoárem přijely – Divadélko KOS; Div.společnost ELF Praha; Divadlo 
Koňmo Hluboká; Kejklířské divadlo Č.Budějovice; Divadelní spolek Rolnička; Divadlo z Bedny  
šos Prachatice. 



Posezonní akce Letního kina 

 

V sobotu 11. října od 20 hodin byla v Letním kině uspořádána Beseda s kronikářem obce Ing. 
Františkem Záhorou, spojená s promítáním připravených prezentací a 
videofilmů.Podrobnosti akce jsou zachyceny na přiloženém plakátu. Byl zde promítnut 
kronikářem sestavený film z několika akcí v obci, který z důvodů přílišného osvětlení nemohl 
být promítnut v létě při Slavnostech obce. Vedle filmu byly na pořadu i prezentace z obce, 
kde mezi přestávkami seznamoval kronikář ve zkratce s historií obce od pradávna do 
současnosti. 
Přestože panovala určitá obava z malého počtu návštěvníků, neboť již panoval podzim, 
ukázala se obava lichá a téměř stovka účastníků dala nakonec najevo svou spokojenost. 
 



 

r. 2015 - DIGITALIZOVANÉ LETNÍ KINO 

 
Letní kino v naší obci má dlouholetou tradici a vždy přitahovalo 
mnoho návštěvníků. Nyní, kdy je zdigitalizované, může 
divákům nabídnout úplně nejnovější filmy, což také bylo 
prezentováno hned v úvodu zahájení sezóny. Již v červnu se 
nepravidelně promítalo, ovšem problémy s elektronikou, kdy 
se pokazil projektor, způsobily, že se tři týdny nepromítalo. 
Zastupitelstvo obce však schválilo zakoupení projektoru 
Christine CP 2000XB iod firmy AV media ( cena 1 028 000 Kč) a 

tak se začalo promítat od 21.července již pravidelně. 
Podle sdělení nájemců Letního kina promítli letos celkem 50 filmů a návštěvnost dosáhla více 
než 3000 lidí, což je průměr na jedno představení 77,2 diváka.Letní kino hraje bez ohledu na 
počasí denně i pro mnohem méně diváků a proto je i oblíbené a vyhledávané. Největší 
návštěvnost  - 333 diváků přišlo na americký, počítačově animovaný  film Mimoni, i když je to 
film pro děti. 
Posledním filmem, který byl promítnut v sobotu 12.září, byl film Gangster Ka. 
Odpolední divadelní pohádky pro děti 
Již několik let jsou úterní odpoledne vyhrazeny pro divadlo – nejvíce představení provozuje 
Divadélko KOS z Českých Budějovic a zájem dětí, většinou turistů s dětmi, je velký. Začátek je 
vždy od 17 hodin, ovšem v případě špatného počasí se nehraje. 

 

 
Divadlo se však hraje i pro dospělé. Např. 14.července sehrál Spolek ochotníků TYL z Netolic 
divadelní hru Carla Goldoniho – Sluha dvou pánů a to od 20.hodin. 
Letní kino je tedy centrem mnoha kulturních akcí během prodloužené sezóny, probíhá zde 
však i s historií obce spojená beseda s kronikářem a promítáním videa a prezentací – viz na 
jiném místě zápisu. 
 
 
 
 



r. 2016  -  Letní kino v Černé 
 

Již dlouho není žádným tajemstvím, že naše Letní kino bylo 

jako první v republice digitalizováno. Stejně tak již dnes 

každý ví, že se v LK v sezoně hraje denně a to za jakéhokoliv 

počasí. Kino má kapacitu 570 diváků a z toho jich 120 může 

sedět pod střechou. V sezoně 2015 byly menší trable 

s promítačkou, ale vše se zdárně vyřešilo a dnes může kino 

promítat všechny filmy prakticky hned v den jejich premiéry. 

V objektu LK provádí nájemci postupně řadu technických úprav. Prováděla se rekonstrukce 
kiosku, natíralo hlavní hlediště, dělaly se nové rozvody elektřiny a mnoho dalšího. Hlavně se 
však v roce 2016 provedla velká rekonstrukce promítacího plátna. Likvidace začala již 
v zimních měsících, tak aby vše bylo do hlavní sezony, která však již začínala v červnu, 
hotovo. 

 
Staré plátno i s celou konstrukcí bylo strženo( obr. z března)a začala stavba nové konstrukce. 

 
Nová konstrukce plátna je nerezová,  nestříkané plátno Gain 1.1, které je určené pro 2 
projekce.Miroslav Lavička, jeden z provozovatelů LK říká:“ Nespornou výhodou nové 
konstrukce je fakt, že po skončení sezony bude možné jednoduše plátno sundat a uskladnit, 
čímž se prodlouží jeho životnost“ ( Českokrumlovský deník,13.6.2016). 
 

Termíny rekonstrukce se skutečně podařilo dodržet a tak  Letní kino zahájilo sezonu 
10.června, tak jak bylo před rekonstrukcí avízováno.Mimo pondělí a úterý se prakticky 
promítalo v červnu ve zbývajících dnech od 21.30 hodin a v červenci a srpnu již podle 
zvyklostí v 21.30 a v srpnu 21.00 hodin. 
Podle facebookové stránky Letního kina  -  bylo promítnuto celkem 69 filmů, které vidělo téměř 
3 800 návštěvníků. Dále bylo uvedeno 9 divadelních představení pro děti, přednáška 



cestovatele Dana Přibáně a také ,opět po delší době, proběhl v kině další ročník LIPNO FESTU 
( viz samostatně v zápisu). 

 
Z promítací kabiny se na plátno přenášela řada úspěšných filmů, jako jednička se však umístil 
rodinný film „Tajný život mazlíčků“, který vidělo celkem 308 lidí. Mezi pětkou 
nejúspěšnějších byly dále „Sebevražedný oddíl“, „Zootropolis:Město zvířat“, „Můj kamarád 
drak“ a „Doba ledová: Mamutí drcnutí“. 

 
Zajímavý pohled na Letní kino( foto Tomáš Pelzr) 

 
Lipno Fest 2016 

Jak jsem již uvedl v zápise o Letním kině, vrátil se letošní , 
v pořadí 11.ročník mutižánrového festivalu Lipno Fest, zpět 
na pódium lesního amfiteátru Letního kina. Během 
předcházejících třech let se festival konal v prostředí pláže 
Windy Point za jachtklubem Černá. 
Hlavní program se odehrál ve dnech 5. a 6.srpna a 
vystoupily zde některé kapely, které byly úspěšné ve 
vystoupeních posledních deseti let. 
Jak uvádí web Lipnofestu :  
„Proběhne hlavní program 5. a 6. srpna u příležitosti 
zahájení provozu olympijského parku Rio-Lipno., který je 
zasazen do okolí Lipenské přehradní nádrže v době 
Olympijských her v brazilském Rio de Janeiru. Kulturu však 
festival nabízí napříč celým létem, začalo se už 2. 



července...Program festivalu je již třetím rokem rozprostřen do dvou letních měsíců, kdy na 
oblíbené písečné pláži Windy Point probíhá hudební, divadelní a filmový program zdarma. 
Hudební program doplní sportovní aktivity paralelně probíhajícího Balance festu, jehož třetí 
ročník se uskuteční v přilehlém areálu Adventure parku a na obecní pláži. Své umění 
předvedou mistři slackline, diváci se mohou těšit na parkurovou exhibici LEAD Parkour, 
vyzkoušet si hodinu acro jógy nebo power jógy a další netradiční sporty. 
Program probíhající na písečné pláži Windy Point je pro návštěvníky zdarma, dvoudenní 
hudební maraton v letním kině je zpoplatněn 150 korunami za den. Dvoudenní vstupenku je 

za 280 Kč“. 
Pro doplnění uvádím názvy 
některých vystupujících kapel 
na Lipno Festu 2016 : 
Please the trees, Vložte kočku 

(obr.) Kittchen, Flash the 

readies, Alike, Dirty Blondes, 

Movebreakers, Circus Problem, 

Rusty halo, U – Prag, Červen, 

Planety, Queens of everything i 

The Chancers. 

 

 

r.2017  - Nové úpravy v LK 
 
První digitalizované letní kino v České republice pokračovalo v úspěších při promítání 

nejnovějších filmů i v roce 2017. Projevilo se to především na návštěvnosti, neboť 

oficiální statistika, kterou mají provozovatelé LK k  dispozici říká, že kino obsadilo 

v návštěvnosti za období od 29.června do 27.září 2017 krásné 5. místo! Pouze letní kina 

ve velkých městech to naše v návštěvnosti předběhly.  

Celkem v uvedeném období navštívilo LK 5 265 diváků, což je průměr 76 na jedno 

představení. Navíc se v kině provozovala i divadelní představení pro dospělé( viz na 

jiném místě) a pravidelné pohádky pro děti, což obnáší více než 1 500 lidí. 

Nejvyšší návštěvnost, celkem 310 diváků, byla na české komedii Špunti na vodě. Jako 

nejlepší film léta byl vyhodnocen dobrodružně fantastický film Král Artuš: Legenda o 

meči. 

 



Na obrázku jsou některé úpravy , které byly v  LK provedeny, např. nová vstupní brána a 

nový altánek pro gril. Kromě toho vyrostly v  kině úplně nové toalety, nástěnka byla 

osvětlena a dalších více méně neviditelných oprav a úprav.  

Provozovatelé kina Filip 

Strnad a Miroslav 

Lavička, majitel Obec 

Černá v Pošumaví, nabízí 

rovněž občerstvení 

v kiosku a to vždy půl 

hodiny před začátkem 

představení a pak též po 

celou dobu projekce. Je 

možno si zakoupit jak 

alko, tak nealko nápoje a 

k jídlu si dát např. párek v rohlíku a ve vybraných dnech dokonce klobásku na grilu. 

Nechybí ani popcorn, brambůrky, soletky a třeba oříšky.V  kině se promítá za každého 

počasí, k dispozici je 120 krytých míst, kino je otevřeno v  červenci a srpnu od 21.00 

hodin a promítat se začíná ve 21.30 hodin.  

O tom, že lidé rádi do LK chodí a že provozovatelé na tom mají nemalou zásluhu( vedle 

pěkného filmu), svědčí i např. recenze  na facebooku – třeba:  

15. srpen 2017 

Tak sem opravdu doraž, špičkovej letňák! Kluci to delaji hodne dobre! 

 

 

 

https://www.facebook.com/ondra.pansky/posts/1996958740318016:0

